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Valg av møtestyring

• Valg av møteleder
• Forslag Knut Olav Irgens Høeg

• Valg av Protokollfører
• Forslag Cathrine Stange

• Godkjennelse av innkalling

• Valg av representanter til å signere protokollen
• Forslag Cathrine Stange

• Forslag Mikal Opheim

• Geir Kjær



Styret Mosetertoppen 2021

Knut Olav Irgens Høeg
Styrets leder

Trond Erik Erstad
Styremedlem

Edvard Cock
Styremedlem

Stein Plukkerud
StyremedlemCathrine Stange

Styremedlem



Skiløyper

• Mosetertoppen Velforening har fortsatt å støtte Øyer Turskiløyper
• Bidrag viktig for drift av løypenettet i Øyerfjellet

• Øyer Turskiløyper fortsetter å utvikle løypenettet i Øyerfjellet
• Høye drivstoffkostnader siste året

• Krevende forhold med lite snø har vært krevende men fått mye ut av kjøringen 
i vinter

• Investert i utstyr for å holde vegetasjonen nede og kunne preppe løyper i
fremtiden med mindre snø

• Så å si alle velforeninger økt bidraget til Øyer Turskiløyper i tråd med 
Mosetertoppen

• Velforeningen ansvarlig for drift av internt løypenett
• Mosetertoppen Skiline Drift drifter hele skianlegget.

• Velforeningen ansvarlig for drift av event. ytterligere løypenett (så langt har 
dette vært dekket av Mosetertoppen Hafjell)







Vei

• Velforeningen er ansvarlig for driften av veiene internt på 
Mosetertoppen – finansieres av velforeningen

• Mosetervegen AS eier og er ansvarlig for driften av 
Mosetervegen fra Fylkesvegen og opp til utsikten og videre 
til Skistadion samt Pjeksen bort til Skavlen og opp til nytt 
høydebasseng.

• Mosetervegen dekker drift og utvikling av veien gjennom 
bompenger. 

• Totalt drifter velforeningen ca 11 3344 lm vei. 
Vedlikeholdsansvar overføres velforeningen etter hvert som 
aktuelle veier ferdigstilles, alle disse veiene eies av 
Mosetertoppen Hafjell AS.



Forbedringer vei 2022

• Ila vinteren 2021 vesentlig utbedret og utvidet 
Mosetervegen AS veien opp til Mosetertoppen

• Mosetervegen har videre planlagt å asfaltere strekningen 
fra bommen og opp til Utsikten med oppstart så fort snøen 
har gått

• Det siste tiltaket forventes å vesentlig redusere problemer 
med støv og søle på bilene i sommersesongen

• Tiltaket vil også gi bedre kvalitet på Mosetervegen om 
vinteren



Søppel

• Kapasiteten på søppel økt vesentlig de siste årene
• Men dessverre er det mange som ikke har vilje eller evne til å kaste ting 

riktig. 
• Kanskje 2022 er det store forbedringsåret? 

• Egne konteinere for matsøppel
• Øyer Kommune endrer praksis her og gratis Mais-poser skal nå være 

tilgjengelig på butikkene

• Ytterligere kapasitet ble tilført ila 2021 
• Ytterligere søppelkasser satt opp sommeren 2021
• Dessverre mange som legger på utsiden av de gamle uten å sjekke om det 

er kapasitet i de nye søppelkassene

Vi oppfordrer alle medlemmer om å investere tiden det tar å 
kaste søppel riktig samt ta med dette videre de få gangene det 
ikke er plass 



Bredbånd - TV

• Eier av Alpin Infra AS er i sluttforhandlinger om å fremtidig utvikling av
nettet og driftnettet til en profesjonell aktør

• Det er stilt krav i forhandlingene at hele nettet skal oppgraderes og det 
skal legges fiber inn til alle hyttene som ikke har det i dag

• Arbeidet med oppgradering er planlagt startet våren 2022 med mål om 
ferdigstillelse i løpet av 12 mnd. Områder med dårligst nett vil bli prioritert 
først

• Dagens kabel er lagt i rør av utbygger, der rør er trukket inn i hyttene vil
det ikke komme til noen ekstra kostnader. Der kabel er lagt i bakken uten 
rør videre må man grave og legge ned rør helt frem til hytten. 

• Hafjell Maskin har bekreftet at der de har hatt ansvar er det lagt rør helt inn

• Det er nå klart for at velforeningen kan starte forhandlinger om en ny felles 
avtale for alle hyttene på Mosetertoppen

• Det er styrets oppfatning at det vil gi det beste tilbudet til medlemmene

• Sikre en minimumspakke til en akseptabel kostnad – for de som trenger bedre 
kapasitet kan det kjøpes til 



Forslag: Utvikle nettside for Mosetertoppen Velforening

• Mål: informasjonskilde for tidsaktuell og historisk
informasjon for Velforeningens medlemmer

• Bakgrunn: mange nye medlemmer i Velforeningen
som vil ønske informasjon om ulike saker:
• Utviklingsplaner
• Aktuelle saker / “Nyhetsarkiv”
• Veier / brøyting
• Øyer Turskiløyper
• Årsmøte – saker, info, protokoller
• Vedtekter

• Supplerer FB siden som er mer “dagsaktuell” info



Styrets årsberetning  tekst



Regnskap og Budsjett - Inntekter



Regnskap og Budsjett - Kostnader



Regnskap og Budsjett –
Finans og Disponering



Valg

• Følgende personer på valg
• Cathrine Stange

• Trond Erik Erstad

• Valgkomiteens innstilling
• Cathrine Stange

• Mia Stoknes

• Valgkomiteen 2022
• Mikal Opheim (Leder)

• Egil Jarslett

• Følgende er valgt for 2 år
• Edvard Cock

• Knut Olav Irgens Høeg

• Innstilling til leder
• Knut Olav Irgens Høeg

• Forslag til valgkomite 2023
• Mikal Opheim (Leder)

• Egil Jarslett



Innkomne forslag

• Styret har ønsket å klargjøre foreningens meninger knyttet 
til Kommunedelplan samt sti og løypeplan for Øyerfjellet. 
Dette vil gi styret mandat til å delta i offentlige høringer 
knyttet til disse planene

• Det er videre kommet inn forslag knyttet til støy fra hyttene

• Videre er det forslag til bredbånd og vannmålere



Kommunedelplan Øyer Sør

• Forslag til vedtak: Årsmøte i Mosetertoppen Velforening mener det er viktig at Øyer 
kommune i kommunedelplanen for Øyer Sør sikrer mulighet for nødvendig utbygging av 
arealer knyttet til friluftsliv, inkludert ski-, sykkel- og turaktiviteter i området. For å sikre dette 
er det viktig at kommunen regulerer arealer for videre utvikling av friluftstilbudet. Dette gjelder 
både utbygging av skiløyper for langrenn og alpint, muligheter for Hafjell Alpinsenter til å 
videreutvikle tilbudet sitt til både ski og sykkel. Det er derfor viktig at reguleringen av arealer 
knyttet til skisenteret tillater en slik videre utvikling.

• Det er ulike meninger i foreningen i forhold til om kommunedelplanen bør inneholde flere 
hytter i Øyer Sør, og vi som forening har derfor ikke tatt noe standpunkt i forhold til det. Det er 
imidlertid viktig at kommunene gjennom kommunedelplanen sørger for at det bygges ut 
nødvendig kapasitet både i Hafjell Alpinsenter, Mosetertoppen Skistadion og til øvrige 
langrennsløyper i Øyerfjellet i tråd med godkjennelse av den nye kommunedelplanen og 
fremtidige reguleringsplaner (både eksisterende områder som er regulert og evt nye). 
Kapasiteten både i løypenettet og alpinsenteret er i dag på et bristepunkt, og det er derfor 
viktig at slike tiltak blir gjennomført som en forutsetning for videre utbygging, og hvor utbygger 
evt kan bidra til dette ved støtte til alpinsenteret eller Øyer Turskiløyper for å sikre en slik 
kapasitetsutvidelse (begge deler er blitt gjort i forbindelse med utbygging av Mosetertoppen 
og bør også være et krav til andre)



Sti og Løypeplan for Øyerfjellet

Forslag til vedtak:

Årsmøte i Mosetertoppen Velforening gir styret fullmakt til sammen 

med Øyer Turskiløyper å fremme forslag til Sti og Løypeplanen som 

utarbeides av Øyer Kommune. Det er ønskelig at løype, sti og sykkel 

nettet videreutvikles i tråd med utbygging av hytter i området, og at 

en sti og løypeplan sikrer at denne utviklingen kan skje også i 

fremtiden.  For foreningen er det spesielt viktig at løypenettet 

utvikles i området tilknyttet Mosetertoppen, både for løyper i 

Øyerfjellet samt en videre utvikling av nettet tilknyttet 

Mosetertoppen Skistadion og sikrer et variert løypetilbud for både 

kortere og lengre turer med dette som utgangspunkt.



Støy og respekt for naboer

Forslag til vedtak:

Årsmøte i Mosetertoppen Velforening oppfordrer den enkelte 

hytteeier til  å vise hensyn til naboer ved bruk av hytten sin. Ved 

utlån/utleie av hytten oppfordres hytteeierne til å sette tydelige 

regler for bruken som innen rimelige grenser tar hensyn til naboene. 

Disse reglene kan med fordel inntas som en del av kontrakten ved 

utleie og gjennom dette sikre etterlevelse hvis det kommer klager fra 

naboer utover hva som kan forventes som rimelig



Drift av bredbånd og alternativ 
leverandør

Forslag til vedtak: 

Foreningen eier ikke nettet og kan således heller ikke legger ut 

driften av det på anbud. De endringene som nå er presentert for 

foreningen bør ivareta dette.

Forslag til vedtak: 

Styret jobber videre med løsningen som har blitt skissert på årsmøte



Vannmåler på hyttene

Forslag til vedtak: 

Den enkelte hytteeier vurderer selv om han ønsker vannmåler på sin 

hytte eller ikke og foretar evt installasjon av dette på egenhånd.



Forslag til vedtektsendringer



Endring §16 og §18 -
løypeavgift

• Forslag til vedtak: 

• Forslag til ny §16

• Velforeningen skal betale løypepreparingsavgift for drift av interne løyper på Mosetertoppen og samtidig 
bidrag til løypekjøring i Øyerfjellet. Foreningen skal bidra med sin andel i henhold til foreningens medlemsmasse. 
Bidraget består av et pliktig bidrag (500 kr indeksregulert fra 01.01.2008), som skal betales til Mosetertoppen 
Hafjell AS og et frivillig bidrag som foreningen står fritt til å disponere for kjøring av løypenettet og som 
fastsettes av foreningens årsmøte. 

• Avgiften betales i sin helhet til Mosetertoppen Hafjell AS eller den Mosetertoppen Hafjell AS måtte overdra 
rettighetene til. Mosetertoppen Hafjell AS fordeler disse midlene for løypekjøring i Øyerfjellet etter avtale med 
styret i Velforeningen. Hvis det ikke oppnås enighet mellom Mosetertoppen Hafjell AS og Velforeningen fordeles 
midlene liks som foregående år. Løypebidraget fra Velforeningen skal minimum indeksreguleres pr medlem fra 
foregående års budsjett.

• Endring §18 

• Forslag til vedtektsendring kan bare tas til behandling hvis det er ført på sakslisten for årsmøtet. Vedtektene 
kan endres med 2/3 flertall av de avgitte stemmer i årsmøtet. …… og 16 første ledd kan ikke endres uten etter 
avtale med rettighetshaverne. 



§15 Fjerne rettighetshaver Kabel TV

Forslag til vedtak: 

§ 18 i vedtektene endres til å lyde «Forslag til vedtektsendring kan 
bare tas til behandling hvis det er ført på sakslisten for årsmøtet.  
Vedtektene kan endres med 2/3 flertall av de avgitte stemmer i 
årsmøtet.  Pkt. 13, 14, og 16 kan ikke endres uten etter avtale med 
rettighetshaverne.»  



§1-3 ledd - Overskjøtelse

Forslag til vedtak:

§1, 3 ledd tilføyes etter overskjøtelse …. Verderlagsfritt. Avsnittet vil 

etter vedtaket lyde:

Velforeningen skal overta eiendomsretten til de veiarealer og andre 

arealer som Mosetertoppen Hafjell AS bestemmer skal overskjøtes 

vederlagsfritt til velforeningen. Forvaltning av arealer og eventuelle 

bygninger og fellesanlegg foreningen blir eier av skal skje til felles 

beste for medlemmene. 



Slette §16 -Løypeavgift

Forslag til vedtak: 

Årsmøte avviser forslaget til vedtak om å slette §16



§15 – Kabel TV

Forslag til vedtak slette §15: 

Årsmøte avviser forslaget til vedtak om å slette §15

Forslag til vedtak: 

Styret tar med seg innspillet til å fokusere på Bredbånd inn i dialogen 

med leverandøren og hvordan dette evt kan gjøres annerledes i 

fremtiden. Vedtektene i punkt 15 endres ikke.



Oppdatering Utvikling 
på Mosetertoppen











Utviklingsplaner 
Mosetertoppen 
Sentrum:

• Mosetertoppen sentrum bygges ut av 
Mosetertoppen Hafjell AS (ca. 2/3) og Alpinco
Gondoltoppen AS (ca. 1/3). 

• Bygging av ny hovedinfrastruktur inkl. nytt
høydebasseng for vann pågår i regi av 
Mosetertoppen Hafjell AS og Alpinco
Gondoltoppen AS.

• Detaljregulering FB12 i regi av Mosetertoppen 
Hafjell AS gjennomføres i løpet av det kommende
året.



Mosetertoppen 
Skistadion

• 81-86 leiligheter

• Sport

• Dagligvare

• Restaurant/kaffe

• Treningssenter

• Smørerom

• Lobby/resepsjon.

• Offentlig parkering i kjeller.

• Ferdig rigget for arrangement 
(Hafjell skimarathon, Janteloppet, 
Øyersprinten osv.



Mosetertoppen 
Backyard

• 156 Leiligheter

• Oppstart våren 2022

• Visning på fredag



Mosetertoppen Topyard
• 61 Leiligheter

• Salgstart 12 April 2022

• Byggestart våren 2022









Samarbeidspartnere

• Mosetertoppen Hafjell AS
• Utbygger Mosetertoppen – DNB Eiendomsutvikling AS 100%

• Hafjell Maskin AS
• Veivedlikehold og Brøyting – Stig og Stein Plukkerud 50/50%

• Alpin Infra AS
• Eier Kabelnett, og deler va vann og avløpsnett. Finansiert utbygging av infrastruktur – Norgesski (Kjus 

familien, Plukkerud og andre 50/37,5/12,5%)

• Ktech AS
• Drifter Bredbånd og TV – Søberg og Sandaker 50/50%

• Mosetervegen AS
• Eie og drift av Mosetervegen – Stig og Stein Plukkerud 50/50%

• Vestsiden Invest AS
• Forretningsfører – Stig og Stein Plukkerud 50/50%

• Alpinco AS
• Hafjell Alpinsenter – Borgen/Buchardt/DNB 40/40/20%

• Øyer Turskiløyper SA
• Løyper Øyerfjellet - Andelslag


